
2024: een belangrijk jaar

Wij hebben net een schitterend eetfestijn 
achter de rug. Meer dan 500 sympa-
thisanten genoten van heerlijke steaks en 
haantjes. De vele babbels die we hadden 
met onze bezoekers kwamen steevast uit 
op hetzelfde: onze bewoners hebben het 
gehad met het huidige bestuur. Het gaat 
dan over niet geleverde (maar wel met 
Zaventems belastinggeld betaalde) Tes-
la’s, slecht onderhouden voetpaden, vuile 
omgevingen, slecht geplande wegenwer-
ken (vooral in Sterrebeek) en het bestuur 
van de gemeente in het algemeen. U, 
beste lezer, heeft dit jaar tot tweemaal 
toe de kans dit bestuur een onvoldoende 
te geven. 

Een eerste keer kan dat in juni bij de 
Vlaamse en federale verkiezingen. Ik ben 
zeer blij u te mogen meedelen dat twee 
kandidaten uit Zaventem onze gemeente 
bij deze verkiezingen zullen vertegen-
woordigen: Erik Rennen op de Kamerlijst 
voor het federale niveau en Macha 
Vanderbist op de lijst voor het Vlaams 
Parlement. Ik vraag u nu al om uw steun 
en stem voor beiden.

De jaarwisseling is ook de periode van 
de recepties. Op 13 januari is er het 
N-VA-nieuwjaarsfeest in Mechelen. 
Vanuit Zaventem gaan we met de bus. 
Inschrijven kan via philippe.laere-
mans@n-va.be. Op 21 januari is er dan 
onze eigen receptie. Dit jaar kozen we 
voor GC De Maalderij in Sterrebeek. Onze 
gastspreker is Theo Francken. 

Tot dan.

Philippe 
Laeremans
Voorzitter N-VA 

Macha Vanderbist neemt de 15de effectieve plaats voor haar rekening 
op de Vlaamse lijst, Erik Rennen krijgt de 9de effectieve plaats op de 
Kamerlijst.

We zijn trots dat er opnieuw twee kandidaten uit Zaventem op de lijsten staan voor 
de verkiezingen van 9 juni. Dit is een teken van erkenning voor het succes van ons 
oppositiewerk in Zaventem. Lieve Maes, die tot de vorige nationale verkiezingen in 
2019 onze kleuren verdedigde, verlegt haar focus naar de gemeenteraadsverkiezin-
gen. Hierover meer in een volgend huis-aan-huisblad.

Stem Macha en Erik op 9 juni 2024
Macha Vanderbist en Erik Rennen zijn N-VA-kandidaat voor de Vlaamse en 
federale verkiezingen op 9 juni 2024.

GC De Maalderij
Walenhof 17 in Sterrebeek

NIEUWJAARSRECEPTIE

Zondag 21 januari 2024
Vanaf 11.30 uur  

Gastspreker 
Theo Francken
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Terugblik: Eetfestijn
Op zaterdag 2 december en zondag 3 december organiseer-
den we naar jaarlijkse gewoonte het eetfestijn van N-VA 
Zaventem in het CC "De Factorij". Met een overvolle zaal 
was ook dit weer een succeseditie. 

De opkomst was vooral zondag zeer groot, waardoor de 
medewerkers een tandje moesten bijsteken om iedereen een 
smakelijke maaltijd en een fijne tijd te bezorgen. Hopelijk is 
deze positieve opkomst een afspiegeling van de tevredenheid 
over onze bestuursploeg in Zaventem en vertaalt zich dat in 
een mooi verkiezingsresultaat op 13 oktober 2024.

Bedankt aan alle aanwezigen en noteer alvast ons 
volgend eetfestijn op 14 en 15 september 2024. Tot 
volgend jaar? 

Tom De Vits: 
“Fietssnelweg Tramlaan moet 
dringend veiliger”
Het � etspad naast de Tramlaan werd grondig vernieuwd. Met de 
steun van Vlaanderen werd er een brede � etssnelweg aangelegd. Ge-
meenteraadslid Tom De Vits maakt zich echter grote zorgen om de 
veiligheid: “De kruisingen met zijstraten en inritten naar woningen 
moeten veel beter aangeduid worden.”

Sommige automobilisten gebruiken het fietspad zelfs als parallelweg 
voor de Tramlaan, merkt De Vits op. “Wij vroegen het gemeentebestuur 
om paaltjes te zetten, zodat enkel fietsers en voetgangers op het fietspad 
kunnen, zoals het hoort. Maar het antwoord was dat de verantwoor-
delijkheid daarvoor bij Werkvennootschap ligt en dat zij dat niet zien 
zitten. Op andere plekken kan het wel, maar in Zaventem weer niet. We 
gaan toch niet wachten op een ongeluk, zeker?”

Simpel bordje
Tom De Vits vroeg de gemeente jaren geleden reeds om de signalisatie 
rond alle fietssnelwegen in de gemeente aan te pakken. “Het is niet 
altijd duidelijk wanneer je je op een fietssnelweg bevindt. Dat leidt tot 
gevaarlijke situaties en onnodige conflicten. Nochtans kan een simpel 
bordje of een likje verf die problemen al oplossen. Zo is iedereen er 
zich van bewust en kan er beter met elkaar rekening gehouden worden. 
Helaas laat het gemeentebestuur het ook hier weer afweten.”

Tesla van 120.000 euro staat al 4 jaar stof 
te vergaren in garage politie Zaventem
Vier jaar geleden kocht het gemeentebestuur dure Tesla’s aan voor de politie. “Het was van in het begin duidelijk: het 
moesten Tesla’s worden. De aanbesteding was zo opgemaakt dat men enkel bij Tesla kon uitkomen. Wij hebben van in het 
begin onze bezwaren geuit”, zegt fractievoorzitter Erik Rennen. 

En al snel bleek er nog een fameuze adder onder het gras te zitten: de gemeente nam de Tesla wél in ontvangst, maar kreeg 
de nodige documenten nooit. “Een deel van het inschrijvingsbewijs ontbreekt. Zonder dat document kan je die wagen niet 
inschrijven en ondertussen zou de leverancier failliet zijn. De kans is dus niet onbestaande dat de politie die dure Tesla nooit 
zal gebruiken. Van verspilling van belastinggeld gesproken”, besluit Rennen teleurgesteld. 

zaventem@n-va.be



Werken aan de Woluwe gestart
In Sint-Stevens-Woluwe mag de rivier de Woluwe eindelijk uit haar keurslijf. “Ze wordt natuurlij-
ker ingericht en krijgt zo meer ruimte. Dat helpt tegen wateroverlast en droogte én is goed voor de 
natuur. De werken, die een half miljoen euro kosten, maken deel uit van de Blue Deal van minister 
Zuhal Demir en zullen in april 2024 afgerond zijn.” 

Tom De Vits
Gemeenteraadslid

Raadgever Water bij minister Zuhal Demir

Week van de Afvalophaler 
Naar aanleiding van de Week van het Afvalophaler trakteerde N-VA Zaventem op 16 november alle afvalophalers en parkwachters 
in het recyclagepark van Interza op koffiekoeken en taartjes. We hebben heel veel respect voor onze afvalophalers en op deze manier 
wensen we hen te bedanken omdat ze zich steeds door weer en wind inzetten voor de huisvuilophaling bij onze burgers.

Bosje illegaal gekapt, ransuil verdwenen
In het Tiendeschuurveld te Sint-Stevens-Woluwe werd in 2019 een bosje van 6.000 m² illegaal gekapt in opdracht van de gemeen-
te. Dit bosje moest gekapt worden om er een nieuwe parking en voetbalinfrastructuur te bouwen. 

Achteraf bleek dat de gemeente geen vergunning had om te kap-
pen, maar dit toch liet uitvoeren. Met als gevolg dat niet alleen 
het bosje verdween, maar eveneens de dieren die er huisden, 
zoals de zeldzame en beschermde ransuil.

Niets gerealiseerd
We betreuren die manier van werken. Want de gemeente keert 
daarmee terug naar de plannen van 2017, toen Erik Rennen nog 
schepen van Sport en Milieu was, met de bouw van voetbalin-
frastructuur in de Eversestraat op de huidige locatie. In 2019, 
toen de N-VA in de oppositie zat, werd het plan aangepast met 
de verhuis naar het Tiendeschuurveld. 

Ondertussen zijn we zes jaar verder en staan we nog nergens. 
"De bomen werden wel gekapt, de ransuil is niet meer te bespeu-
ren", voegt Fons Spiessens ontgoocheld toe. We vrezen ook dat 
dit deze legislatuur niet meer zal gebeuren.

www.n-va.be/zaventem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


